

Referat fra møde i Trampestisgruppen d. 19. november 2024

Tilstede: Niels, Jette, Anita og Marianne (ref.) **Afbud:** Peter og Birgitte

Dagsorden:

- 1: Drøftelse af Holbæk kommunes svar på vores klage
- 2: Afklaring om dialogmøde mellem lodsejer og bruge på Orø 2025
- 3: Dialogmøde mellem Trampestisgruppen og Driftsafdelingen i Holbæk kommune
- 4: div. + opfølgning på opgaver
- 5: næste møde

Ad. 1 Drøftelse af Holbæk kommunes svar på vores klage

Vi har nu modtaget svar fra Holbæk kommune på vores klage af 8. oktober 2024 omkring dårlig vedligeholdelse og kommunikation omkring trampestierne på Orø. Spørgsmål og svar er sat ind i et dokument, som vedhæftes dette referat.

Vi er ikke tilfredse med svarene, men vi orker p.t. ikke at gøre mere ved dette. Sammen spørgsmål kan være relevant at stille til de politikere, som mener, at de gerne vil gøre noget godt for Orø.

Ad. 2 Afklaring om dialogmøde mellem lodsejer og bruge på Orø 2025

Ud fra erfaringerne fra sidste dialogmøde i 2024 mener vi ikke, at det er relevant at afholde et møde i 2025. På vores næste møde til marts 2025 vil vi drøfte en beretning for gruppens arbejde, som efterfølgende liggens ud på Lokal forums hjemmeside. Marianne skriver oplæg til beretning.

Vi vil forsat opfordre folk til at tage kontakt til gruppen, hvis der er noget, de ønsker, at vi skal tage hånd om eller forholde os til.

Hvis der kommer et ønske om dialogmøde, vil vi naturligvis også forholde os til dette.

Ad. 3 Dialogmøde mellem Trampestisgruppen og Driftsafdelingen i Holbæk kommune

Lige som de 3 tidligere år vil vi gerne deltage i et dialogmøde med Driftsafdelingen og måske Miljøafdelingen i Holbæk kommune for at koordinere de tiltag, som kan være relevant omkring trampestierne. Marianne og Jette stiller op. Vi vil bede Anders Sejerøe fra Fælleskaberne om at være planlægger og referent af mødet.

Ad 4 div. + opfølgning på opgaver:

- Der er nu indkøbt materiale til opsætning af kort ude på stierne. Marianne (og Kåre) sætter kort op i løbet af vinteren.
- Vi forøger med at lime et skilt med blå mand op på boksen på hjørner af Højvejen og Vestre Strandvej (Marianne)
- Pæle med hvid top sættes op ude ved Børrehoved stien (Niels)
- Pæl med hvid top skal sætte om for enden at stien der går ned fra Steensgården ved vandet (Niels)
- Skilt med blå mand som peger til højre ind af lågen ved Hegnegården kratstykke sydlige ende, pilles ned, da stien inden på dette område, hvor køerne også går, ikke er særligt fremkommeligt, og man går bedre ved at følge stien op til venter fra lågen (Marianne)
- Der er blevet sat nye pæle op i Salvig, nu skal der sættes kort og skilte på (Marianne)
- Langdal 9, det skal afklares, hvilken hjælp der er brug for der. (Marianne tager kontakt)
- Marianne overvejer, om vi skal starte et projekt om omkring at få etableret gangbroer over de fugtige stier og søge midler til at dække disse udgifter.

Næste møde: Tirsdag d. 25. marts 2025 kl. 17.00 i Bådlaugget.